
Zápis  

zo IV. stretnutia Komisie parkovania  pri MiZ MČ Košice – Sídlisko KVP 

konaného dňa 10.4.2017 

 

  

Prítomní – podľa prezenčnej listiny 

Program : 

1. Otvorenie 
2. parkovacia politika v objekte Čordákova ‐ Janigova 
3. osadenie zónových značiek – aktuálny stav 
4. projekt vodorovného značenia 
5. aktuálne problémy 
6. rôzne 
7. Záver 

 

K bodu 1. 

Stretnutie otvoril a viedol predseda komisie  Ladislav Takáč. 

K bodu 2. 

O problematike parkovania v objekte Čordákova – Janigova hovoril p. Sorger z OZ Haliganda, ktorý 
súčasne zastupoval aj ZŠ Čordákova. Navrhol riešenie vo forme oplotenia príslušnej časti areálu 
a nastavenia pravidiel parkovania v správe OZ. 

K téme prebehla diskusia. Bol prednesený návrh vytvoriť možnosť parkovania na asfaltovej ploche 
basketbalového ihriska. Problematikou sa budú zaoberať zástupcovia ZŠ Čordákova  a Janigova, 
vrátane zástupcu OZ Haliganda. Po nájdení vhodného riešenia budú k diskusii prizvaní aj poslanci ako 
zástupcovia MČ. 

K bodu 3. 

V súčasnosti MČ realizuje verejné obstarávanie na vodorovné a zvislé dopravné značenie ( VDZ, ZDZ ). 

Po krátkej diskusii navrhol Mgr. Lörinc  prijať uznesenie : 

1. KP žiada starostu  MČ o urýchlené zriadenie zóny zákazu státia na sídlisku pre motorové 
vozidlá s dĺžkou 5 a viac metrov. 

2. KP vyjadruje vážne znepokojenie nad fungovaním Oddelenia VDaŽP 

Hlasovanie : za 8; proti 0; zdržali sa 0 

 



K bodu 4. 

Ing. Titl vypracoval projekt ZDZ a VDZ pre parkovisko pred kostolom. Projekt  prezentoval  a prebehla 
diskusia. 

Došlo k súhlasu s predloženým projektom a dohode, že projekt ostane otvorený. Vyskúšame ako naň 
budú reagovať motoristi a operatívne v prípade potreby prerokujeme zmeny. 

K bodu 5. 

Mgr. Lörinc pripomenul, že účelom vytvorenia KP je prispieť k riešeniu problematiky parkovania na 
sídlisku a vypracovanie materiálu  dlhodobej koncepcie.  

Ing. Takáč otvoril otázku zriadenia podniku služieb MČ KVP. Po krátkej diskusii sa prítomní zhodli, že 
je to téma na ďalšie volebné obdobie. 

K bodu 6. 

Ing. Takáč informoval o projekte Paseo Grunty II a III.  

Ing. Titl informoval o projekte výstavby polyfunkčného objektu na Wuppertálskej ul.  

P. Koszoru predniesol sťažnosti občanov sídliska na parkovanie v exponovaných miestach, vypracuje 
plán takýchto miest a postúpi ho ďalej predsedovi komisie k ďalšiemu riešeniu v spolupráci 
s Mestskou políciou. 

Bolo navrhnuté a hlasovaním prijaté uznesenie : 

1. KP neodporúča MiZ schváliť projekt Paseo Grunty II a III v predloženom návrhu. 
2. KP žiada starostu MČ, aby stanovisko MiZ predniesol na mestskom zastupiteľstve. 

Hlasovanie : za 8; proti 0; zdržali sa 0. 

K bodu 7. 

Ing. Takáč poďakoval prítomným za aktívnu účasť a ukončil stretnutie. 

 

 

Zapísal : 

Ing. Juraj Ondo 

 Odd. VDaŽP 

 

 

Košice, 10.4.2017 


